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L’ALDEA APROVA UN PRESSUPOST DE 
5,7 MILIONS D’EUROS

(pàg. 15)

Amb una inversió de 150.000 €,
el Passeig de Gas s’ha dut a 

terme dins del Projecte 
d’Actuacions Vinculades a la 
Mobilitat Segura i Sostenible. 

(Pàg.18)

Inauguració del
Passeig de Gas

Un equip de voluntaris va 
carregar el material recollit, 

amb destinació a la 
població d'Algemesí.

(Pàg. 52 )

Ajuda solidària per als 
damnificats de la DANA

L’Aldea ha celebrat una 
multitudinària Festa de la 

Sega, un dels esdeveniments 
més esperats. 

(Pàg. 74)

Festa de la Sega 
Multitudinària
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Un primer pas prometedor amb l’arribada de la Via Verda
El passat mes de juliol, a l’embarcador de l’Aldea, es va oficialitzar la signatura del
conveni entre el Consell Comarcal del Baix Ebre i l’Ajuntament de l’Aldea, per la
cessió dels terrenys municipals necessaris, perquè la Via Verda arribi fins a l’Aldea.

Toni Gilabert, President del Consell Comarcal del Baix Ebre, destacava la
importància d’aquesta obra que preveu que estigui enllestida durant aquest mateix
any 2024: “Una obra de 2 km que empalmaran el traçat del carril de la Cava amb
la zona on estem ara de l’embarcador de l’Aldea i el Pont d’Amposta, una obra
valorada en 535.000 €, finançats pels fons Next Generation, amb una important
dinamització econòmica per la comarca del Baix Ebre i per les Terres de l’Ebre.
Tots sabem que el cicloturisme creix any rere any i amb aquesta obra
mediambientalment tan important amb els 1,8 km al mateix costat del riu,
recuperem l’antic traçat del camí de sirga i la fauna i la flora autòctona. Agraïm
una vegada més, la col·laboració de l’Ajuntament de l’Aldea. Fa goig des del
primer moment el fet de poder treballar estretament per poder anar tan ràpids
amb els tràmits”.

Xavier Royo Alcalde de l’Aldea: “Tot i que l’arribada de la Via Verda és una gran
notícia per a la nostra comarca, volem expressar la nostra prudència i
moderació. Entenem que, tal com està el projecte ara com ara, amb la seua
extensió fins a l’embarcador de l’Aldea, de moment no beneficiarà de manera
significativa als municipis de l’hemisferi esquerre del Delta, com són Deltebre,
l’Aldea, Camarles i l’Ampolla. Des de l’inici quan el President del Consell
Comarcal em va comunicar, que necessitaven fer arribar la Via Verda fins al
terme municipal de l’Aldea, l’Ajuntament com a propietaris de la majoria dels
terrenys pels quals hauria de passar la via verda, vam facilitar tots els tràmits
possibles per agilitzar-ho al màxim i així cedir els terrenys al Consell Comarcal,
perquè la Via Verda fins a l’Aldea fos una realitat.”

Un dels grans beneficis que representaria, fruit de les gestions de l’Ajuntament de
l’Aldea, en un futur pels usuaris de la Via Verda i dintre del nucli urbà, seria la baixada
des de l’estació de tren de l’Aldea, on es podrien desplaçar els cicloturistes sempre en
carril bici, per la via verda del Delta de l’Ebre que enllaça l’Aldea, Camarles i
l’Ampolla, o també la Via Verda del Carrilet que enllaça Deltebre, Amposta i altres
poblacions del Montsià. “S’ha de gestar aquest embrió per garantir la
interconnexió de les poblacions del Delta i gaudir d’un turisme familiar i
sostenible” declarava Royo.
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Reunió amb el Delegat del Govern i el Director 
dels Serveis Territorials

A l’Ajuntament de l’Aldea, hi va tenir lloc
una important reunió liderada per l’Alcalde
Xavier Royo, acompanyat per la Tinenta
d’Alcaldia Irene Negre, el Regidor
d'Acció Urbana Pepe Caballé i els serveis
tècnics municipals, amb el nou delegat del
Govern a les Terres de l’Ebre, Joan
Castor, i Miquel Alonso, director dels
Serveis Territorials del Departament de
Territori. La trobada va servir per abordar
diferents temes d’interès tant per al
municipi de l’Aldea com per a la resta del
territori.
Durant la reunió, es van tractar qüestions que afecten el desenvolupament i les
necessitats del municipi, així com altres aspectes relacionats amb el territori de les
Terres de l’Ebre. Aquest tipus de trobades són una oportunitat per establir
cooperacions entre les administracions locals i el Govern, tot amb l'objectiu de
millorar la coordinació i treballar conjuntament en projectes que beneficiïn el
desenvolupament econòmic i social de la Vegueria de les Terres de l'Ebre.

12ª Setmana Europea de la Mobilitat a l’Aldea
Xavier Royo Alcalde de l’Aldea;”Continuem celebrant any rere any la setmana
europea de la mobilitat sostenible i principalment ho fem amb classes
impartides als dos centres escolars de primària del municipi, sobre trànsit i
mobilitat, continuant amb una sortida amb bicicleta pels carrils bici i la Via
Verda, on pretenem que aprenguin de la importància de respectar les normes
de circulació i també de l’ús de les vies que disposen per circular més
còmodament i més segurs pel nostre municipi”.
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La Mancomunitat Deltatres impulsa millores en les 
infraestructures d'aigua per garantir la sostenibilitat 

i eficiència dels serveis

La Mancomunitat Intermunicipal
Deltatres, que inclou els
municipis de Deltebre, l'Aldea i
Camarles, ha implementat en
aquests darrers anys una sèrie
de millores en les infraestructures
de subministrament d'aigua
potable amb l’objectiu de garantir
la sostenibilitat, eficiència i
qualitat dels serveis.

L’acció més recent ha estat la recuperació del Pou 5, el qual estava en desús
des d’inicis de la dècada dels vuitanta. La reactivació d’aquest pou proporcionarà
fins a 1.054 metres cúbics d’aigua diaris addicionals a la xarxa, fet que permetrà
reduir l’aportació de l’aigua subministrada pel Consorci d’Aigües de Tarragona.

En aquest sentit, l’any 2023, dels 2.778.809 metres cúbics distribuïts a la xarxa
de Deltebre, l’Aldea i Camarles, un 21,84% procedien del CAT. Ara, amb la
pròxima posada en funcionament del Pou 5, que es preveu a inicis del mes de
novembre, l’aportació del Consorci d’Aigües de Tarragona disminuirà fins al
6,81%. “Estem duent a terme una aposta ferma i decidida amb la finalitat de
millorar la infraestructura hídrica de la mancomunitat i modernitzar els
sistemes de distribució. Inversions que realitzem de forma continuada i que
esdevenen un pas important per aconseguir l’objectiu d’augmentar
l’autosuficiència, i oferir un servei més eficient i sostenible”, ha destacat
l’alcalde de Deltebre, Lluís Soler, en el marc de la roda de premsa de
presentació de les inversions efectuades.



Alcaldia

6

Una altra de les actuacions destacades és la instal·lació de 233 plaques
fotovoltaiques i cinc variadors de freqüència, una millora que ha permès reduir de
manera significativa el consum energètic del sistema de subministrament d'aigua.
Gràcies a aquesta instal·lació, s'estima que l'estalvi durant els vinents deu anys
ascendirà a 116.160 €, reforçant d’aquesta manera el compromís amb la
sostenibilitat econòmica i mediambiental.

Per a l’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, “la gestió de l’aigua és un exemple
adient de com la col·laboració entre municipis és fonamental per afrontar els
desafiaments, reptes i problemàtiques als quals hem de fer front des de les
administracions”. “Més encara en un context de canvi climàtic i després del
greu episodi de sequera”, ha afegit Royo.

En la mateixa línia, l’Alcalde de Camarles, Joan Curto, ha ressaltat que “gairebé
quaranta anys després de la constitució de la mancomunitat, continuem
treballant de forma coordinada per garantir la qualitat de vida dels nostres
veïns i veïnes, per sumar esforços i aconseguir més amb un menor cost per a
la ciutadania”.

En aquests darrers quatre anys, la mancomunitat ha invertit 476.107,18 €, que han
comptat amb una subvenció de 170.911,88 € per part de l'Agència Catalana de
l'Aigua (ACA). A banda de les actuacions explicades anteriorment, també s’han
reparat els dipòsits, s’ha millorat el Pou3 i s’ha instal·lat un sistema de monitorstgr i
renovació dels quadres elèctrics.
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Finalitzen les obres del nou Oratori

L'Ajuntament de l'Aldea i l'empresa Remsa Memorial han anunciat aquest dilluns
en roda de premsa, la finalització de les obres de construcció del nou Oratori de
l'Aldea, un projecte destinat a millorar els serveis funeraris del municipi. Aquest
nou espai, annex al Tanatori de l'Aldea, està dissenyat per oferir un entorn més
íntim i acollidor on les famílies i amics puguin acomiadar-se dels seus éssers
estimats amb la màxima serenitat i respecte.

Després de més d'un any de treball intens i gràcies a la voluntat de l’empresa
Remsa Memorial, l'oratori s'ha construït com a resposta a una necessitat
creixent dins de la comunitat. El nou espai oferirà una alternativa de cerimònia
més personal i recollida, en un entorn que afavoreix el confort emocional i
espiritual i estarà plenament operatiu i en funcionament a partir del 29 d’octubre
de 2024.

L'Alcalde de l'Aldea, Xavier Royo, ha expressat un especial agraïment, a
l'empresa REMSA Memorial: “ja que quan vam detectar les necessitats de
comptar amb un oratori al Tanatori de l'Aldea, per part del director general,
em va respondre de seguida i va acceptar la petició que li vam fer. Des
d'aquí vull agrair, al director general Fernando Muiño i a l’empresa que ens
hagi donat resposta a aquesta gran necessitat que teníem aquí al Tanatori
per a moments delicats i especials quan acomiadem als éssers estimats”.
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El nou Oratori disposa d'una capacitat per cinquanta persones assegudes i
amb sistema de megafonia, per acollir cerimònies religioses i civils de mida
mitjana.

Manel Conesa, Gerent de Remsa Memorial: “Hem realitzat una inversió de
més de 100.000 €, a l’edifici annex al Tanatori. La població ens demanava
poder realitzar les cerimònies al mateix Tanatori, que de fet, ja les
realitzàvem, però ara amb millors condicions. En crear aquest espai
totalment nou i amb la política d’expansió d’aquests oratoris, estaran a tots
els Tanatoris de Remsa Memorial, de fet als nous projectes, ja els dotem amb
aquesta nova sala. Augmentem així el servei i la comoditat de totes les
famílies i els usuaris. Ara podem donar un servei quasi íntegre, que
proporciona qualitat i tranquil·litat a les persones“.

La construcció del nou oratori representa un pas endavant per als serveis
funeraris a l'Aldea. Aquest nou espai no només beneficiarà les famílies de la
població local, sinó també a persones dels municipis propers que busquen un
lloc adequat per acomiadar-se dels seus éssers estimats. L’oratori serà una
eina important per a aquells que desitgin realitzar una cerimònia de comiat
en un entorn més íntim i proper que les alternatives més grans i impersonals.

L'Ajuntament de l'Aldea i Remsa Memorial esperen que aquest nou espai
esdevingui un punt de referència en els serveis funeraris de les Terres de
l’Ebre, oferint un entorn de pau i respecte en moments de gran significació
emocional.
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KRONOSPAN plantarà 30.000 arbres a les Terres de l’Ebre 
com a part del projecte GROW

Kronospan, empresa líder en la fabricació de panells de fusta, ha anunciat la seua
pròxima jornada de reforestació a les Terres de l’Ebre, on preveu plantar un total de
30.000 arbres. Aquesta acció s’emmarca dins del seu programa internacional
Grow, que té com a objectiu la plantació d’un milió d’arbres anualment arreu del
món. Aquesta jornada mediambiental començarà els dies 8 i 9 de novembre, amb
la plantació d’un total de 510 arbres, dels quals 300 arbres es plantaran a la Via
Verda i 210 arbres a la Torre de la Candela, de l’Aldea, la resta d’arbres fins a
30.000 s’aniran plantant durant els dies posteriors.

Xavier Royo, Alcalde l’Aldea: “estem molt agraïts a l’empresa Kronospan per
aquesta iniciativa i que es faci a l’Aldea, seran unes jornades molt importants
per al Medi Ambient amb un impacte ambiental molt positiu i a la vegada
segueix la política implantada pel nostre Ajuntament de plantar arbres cada
any, ja que comporta una disminució del CO2 i de la temperatura, a part de fer
més agradable l’entorn”

Jornades de plantació a l’Aldea

El programa Grow amb dues jornades de plantació al nostre municipi. Una es
realitzava el divendres, 8 de novembre, amb més de 400 escolars de les
escoles 21 d’Abril i Maria Garcia Cabanes, que van participar en la plantació de
300 arbres a la Via Verda, una activitat que també té un fort vessant educatiu.
L’objectiu és sensibilitzar els més joves sobre la importància dels arbres com a part
essencial dels ecosistemes i conscienciar-los sobre el paper clau que exerceixen
en la conservació del medi ambient.

El dissabte, 9 de novembre, Kronospan organitzava una segona jornada verda,
on es plantaven 210 arbres al conjunt històric de la Torre de la Candela.
esdeveniment, obert a la participació de tots els veïns i veïnes de l’Aldea,
l’empresa posava al servei de la ciutadania, un autobús amb sortida des de Pavelló
d’Esports.

Un total de 510 arbres van ser plantats els dies 8 i 9 de novembre 
a la Via Verda i a la Torre de la Candela de l’Aldea.
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Plantem Junts el Futur

El projecte Grow de Kronospan simbolitza una inversió en el futur i reflecteix el
seu ferm compromís amb la natura. Fins a la data, més de dos milions
d’arbres han estat plantats arreu del món gràcies a aquest programa. El
projecte Grow va ser creat per sensibilitzar i implicar les comunitats locals en
accions concretes per a la preservació del medi ambient, tot recordant la
importància d’un entorn arbrat per al benestar de les persones i la biodiversitat.

Compromís Global: 1 Milió d’Arbres Cada Any

El programa Grow té com a objectiu la plantació de més d’un milió d’arbres cada
any, amb la missió de crear un impacte ambiental positiu que s’estengui en
l’àmbit global. Aquest 2024, Kronospan ha destinat un total de 30.000 arbres per
a les Terres de l’Ebre, contribuint així a la regeneració de zones degradades i a
la creació de nous espais verds accessibles per a la població. Amb aquest
projecte, Kronospan vol implicar activament tant als xiquets i xiquetes de les
escoles, com a la ciutadania en la cura del seu entorn i oferir-los una oportunitat
de ser part d’una acció global amb efectes locals.
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L’Aldea canalitza la setmana Europea de prevenció de residus 
als centres escolars del municipi 

L'Ajuntament de l'Aldea impulsa la Setmana Europea de Prevenció de Residus
amb una sèrie d'activitats dirigides als centres escolars del municipi. Aquesta
iniciativa busca sensibilitzar els més joves sobre la importància del reciclatge i la
gestió adequada dels residus, fomentant així una cultura de sostenibilitat que es
traslladi també a les llars i als seus familiars.

Aquest any, les escoles 21 d'Abril i Maria Garcia Cabanes van ser l'epicentre
d'aquestes accions, que inclouen xarrades formatives i l'entrega de material
didàctic. Cada alumne va rebre una fitxa informativa i tres bosses de ràfia per
facilitar el reciclatge domèstic, animant-los a col·laborar amb les seues famílies
per millorar els hàbits de separació i reciclatge a casa.

Xavier Royo, Alcalde de l’Aldea: "Des de
l’Ajuntament, estem totalment conscienciats
amb la necessitat de reciclar. Aquesta acció
no només contribueix a preservar el medi
ambient, sinó que també redueix els costos
associats a la gestió de residus, una
despesa que repercuteix anualment en la
nostra ciutadania. Es preveu que el 2025 els
costos de residus al municipi arribin als
430.000 €. Aconseguir un augment en la taxa
de reciclatge ens permetrà, a llarg termini,
assolir un estalvi significatiu per a tots els
aldeans i aldeanes.”

La Setmana Europea de Prevenció
de Residus és una iniciativa de la
Comissió Europea que compta amb
el suport del programa LIFE+ i que
busca promoure accions de
sensibilització en tota Europa.

La 16a edició d'aquesta iniciativa celebrada del 16 al 24 de novembre de 2024, 
va posar especial èmfasi en la lluita contra el malbaratament alimentari.
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L’Aldea aprova els pressupostos per al 2025 amb un 
valor de 5,7 milions d’euros   

En el plenari extraordinari celebrat el passat 21 de novembre, l'Ajuntament de
l’Aldea ha aprovat el pressupost municipal per a l’any 2025, amb un import de
5.715.758,64 €, el que representa un augment del 15,63% respecte al
pressupost anterior. Això suposa un increment de 772.812,65 € en comparació
amb el pressupost de 2024 i d’1.126.946,73 € respecte al 2023. El pressupost
ha estat aprovat amb els 6 vots a favor de Junts per l’Aldea, 4 abstencions
d’Endavant l’Aldea i el vot d’abstenció d'Independents per l’Aldea.

L’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, ha expressat la seua satisfacció per
l’aprovació d’aquest pressupost històric: “Aquest és el pressupost més alt de
la història del municipi. L’anterior pressupost de l’any 2007, en plena
bombolla immobiliària, va ser de 5.700.000 €. És un pressupost realista,
que compleix amb l’objectiu d’estabilitat pressupostària i la regla de la
despesa. A més, es fa un any més amb el compromís del nostre govern,
sense cap mena de deute i continuant amb la prudència financera. En
l’apartat d’inversions, es destinaran 1.339.125,56 €, que serviran per
continuar transformant el nostre municipi i consolidar-lo com un poble
referent al territori”.

En línies generals, aquest pressupost contempla diverses actuacions en àrees
com la millora de la imatge del municipi, la promoció econòmica, la
sostenibilitat i el canvi climàtic. Algunes de les iniciatives més destacades són:

• Regidoria d’Imatge i Promoció de Poble: Un dels projectes més
destacats per a l’any 2025 és la urbanització de l’accés àrea comercial i
la connexió amb el Raval de Sant Ramon, establint un accés directe i
fluït entre l’estació de tren i el nucli urbà, millorant la mobilitat i la connexió
entre el poble. Una actuació fonamental per millorar la seguretat dels
vianants, la infraestructura i dinamitzar l’activitat econòmica al municipi.

• Regidoria de Seguretat: Es durà a terme la instal·lació de quatre càmeres
de seguretat a les entrades del poble amb lectors de matrícules, per
controlar els vehicles que entren i surten, augmentant la seguretat en el
municipi.
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• Regidoria d’Acció Urbana i Rural: Es continuarà treballant en la
sectorització de la xarxa d’aigua municipal, amb l'objectiu de millorar
l’eficiència i el rendiment del subministrament d’aigua potable. Amb l’objectiu
d’optimitzar la sostenibilitat energètica, s'instal·laran 10 fanals fotovoltaics
per millorar l’enllumenat a les zones més perifèriques del municipi, com els
Ravals i altres nuclis disseminats, millorant l’accés als serveis bàsics i
promovent l’ús d'energia renovable.

• Regidoria de Polítiques Ambientals: Es construirà un refugi climàtic per
protegir els ciutadans dels efectes del canvi climàtic, com les onades de
calor i altres condicions extremes. Aquest refugi estarà ubicat enfront de
l’antiga estació de tren.

A més, des de la Regidoria d’Acció Cultural i Educativa, es potenciarà el Pla
Educatiu d’Entorn, amb l'objectiu de reforçar la cohesió social i garantir la
igualtat d’oportunitats a través de l’educació. També es treballarà en un pla de
millores per a les àrees d’esbarjo infantil i en l’actualització del catàleg de
béns i immobles protegits, posant especial atenció als edificis singulars del
municipi.

Des de la Regidoria d’Acció Esportiva, s’instal·laran plaques fotovoltaiques
al Pavelló d’Esports, amb un estalvi de fins a 20.000 € anuals per a les
arques municipals quan estiguin a ple rendiment.
En el camp de la mobilitat sostenible, la Regidoria de Seguretat adquirirà un
vehicle elèctric per a la Guàrdia Municipal, apostant per una mobilitat més
respectuosa amb el medi ambient. D’altra banda, la Regidoria de Turisme
instal·larà dos punts de càrrega elèctrica a l’àrea d’autocaravanes, afavorint
un turisme més ecològic i fomentant l'ús de vehicles elèctrics.

Continuant amb les accions centrades en el benestar dels aldeans i el
desenvolupament sostenible del municipi, es reforçarà el Servei de Vigilància
Rural, per garantir la seguretat en les zones rurals, continuarà la inversió en la
rehabilitació i manteniment dels camins municipals, assegurant-ne una
millor accessibilitat per a veïns, pagesos i visitants. Es construirà un nou parc
caní, espai destinat als animals de companyia.

Mira el vídeo 
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Es duran a terme obres i millora d’urbanització per modernitzar i millorar les
infraestructures urbanes, continuarà el projecte de recuperació urbanística
amb la quarta fase de l’enderroc de les granges Trinquet. Es garantirà la
neteja i manteniment del barranc dels Pixadors per preservar l'entorn natural i
evitar riscos de les crescudes de l’aigua amb les fortes pluges, es
promocionaran les menjades tradicionals del municipi, reforçant la tradició
culinària local i el turisme cultural.

Es donarà continuïtat al programa de voluntariat social, que enfortirà la
col·laboració entre els ciutadans per donar suport a les persones i col·lectius
més vulnerables. I amb l’aparat de Festes Majors i actes Tradicionals,
s’impulsaran activitats culturals i lúdiques, assegurant la preservació de les
tradicions i fomentant la participació comunitària.

L’Alcalde Xavier Royo ha conclòs remarcant que: “Hem aprovat uns
pressupostos molt realistes que transformaran el nostre municipi.
Continuem apostant per una línia continuista, que posi l’Aldea com a
municipi referent, millorant la qualitat de vida de la nostra ciutadania”.

Amb aquest conjunt d’accions, l’Ajuntament reafirma el seu compromís amb el
progrés, la sostenibilitat i el benestar dels aldeans i aldeanes per fer de l’Aldea
un poble referent.
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Inauguració del Passeig de Gas, un pas endavant
per a la mobilitat segura i sostenible 

L’Aldea ha celebrat la inauguració del nou Passeig de Gas, una infraestructura
que reforça el compromís del municipi amb la mobilitat segura i sostenible.
L’acte ha estat presidit per la Sra. Carmina Castelló Gas i la Sra. Sefa
Castelló Nicolau, membres de la família Gas, que van cedir els terrenys a
l’Ajuntament per fer realitat aquest projecte tan esperat.

L’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, ha destacat la importància d’aquesta nova
via: "Gràcies a una subvenció del Departament d’Interior, hem fet un
important pas cap a la mobilitat sostenible i segura, complint plenament
l’objectiu de pacificar el trànsit a la zona de l’Escola 21 d’Abril. Aquesta
obra millora significativament la seguretat dels alumnes, tant si van amb
bicicleta, a peu o en patinet, així com de les seues famílies. A més, aquest
nou camí escolar, convertit en passeig, no només serà útil durant les
entrades i sortides de l’escola, sinó que també serà un espai gaudit per
tota la població com un passeig més del municipi."

Amb una inversió de 150.000 €, el Passeig de Gas s’ha dut a terme dins del
Projecte d’Actuacions Vinculades a la Mobilitat Segura i Sostenible. L’obra ha
permès pacificar el trànsit al voltant de l’Escola 21 d’Abril, reduint el risc
d’accidents i millorant la connexió amb l’avinguda Catalunya, deixant el carrer
Monturiol per al trànsit de vehicles.

L’esdeveniment també ha tingut com a protagonistes els escolars de l’Escola
21 d’Abril, que han estat implicats en el projecte des del principi. L’Alcalde ha
volgut agrair especialment la col·laboració de la direcció del centre: "És un dia
de celebració tant per als escolars com per a tota la població. Agraeixo
sincerament totes les facilitats que ens ha prestat l’Escola 21 d’Abril".

Amb aquesta nova infraestructura, l’Aldea continua avançant cap a un model
de municipi més segur, sostenible i integrador, millorant la qualitat de vida dels
aldeans i aldeanes.
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L’Alcalde Xavier Royo es reuneix amb el Delegat del Govern

Aquest matí, l’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, acompanyat per la Tinenta
d’Alcaldia, Irene Negre, ha mantingut una trobada amb el Delegat del Govern a
les Terres de l’Ebre, Joan Castor. La reunió ha servit per abordar diferents temes
d’interès tant per al municipi com per al conjunt del territori. Amb aquesta reunió,
es reforça la voluntat de diàleg i treball coordinat entre administracions per afrontar
els reptes del territori i impulsar iniciatives que millorin la qualitat de vida dels veïns
i veïnes de l’Aldea i de les Terres de l’Ebre.

Acció Cultural i Educativa

Activitats amb l’Institut Català de l’Energia a l’Esplai 4 Torres  

Divendres 19 de juliol i dins la
setmana per la sostenibilitat i el medi
ambient, els xiquets i xiquetes de
l’Esplai 4 Torres van xalar amb dues
activitats dutes a terme per L’ICAEN,
Institut Català de l’energia. L’Activitat
tractava sobre els Guardawatts i
Energia per un dia. S’ho van passar
molt bé a l’hora que van aprendre
molt i d’una manera molt divertida
sobre la sostenibilitat i el medi
ambient.
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La 7a Fira de Santa Llúcia finalitza amb èxit, 
malgrat el canvi d’ubicació

La 7a Fira de Santa Llúcia ha conclòs amb bones expectatives, reafirmant-se com
una cita clau de Nadal al municipi. El fort vent va obligar a suspendre els actes del
matí a la plaça dels Països Catalans, però l’organització va respondre amb
rapidesa, traslladant les activitats a la carpa coberta de l’Estadi la Unió a partir de
les 16:00 h.

Més de 30 expositors, activitats familiars, productes típics i la cantada de Nadales
de la Coral Verge dels Prats van convertir la jornada en un èxit, malgrat que el vent
volia enfosquir la Fira de Santa Llúcia.
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Acció Cultural i Educativa

L’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, acompanyat d'Annabel Blanch, Regidora
d’Acció Cultural i Educativa, van visitar el passat mes de setembre els centres
escolars del municipi: escola Maria Garcia Cabanes, escola 21 d’Abril i Llar
d’Infants Bressol del Delta, coincidint amb l'inici del nou curs escolar. La tenia
com a objectiu comprovar les accions de millora realitzades durant l’estiu als
centres educatius, així com mantenir un contacte directe amb les directores de
les escoles per tal de ser informats, de possibles incidències sorgides en aquesta
arrancada de curs.

Annabel Blanch, Regidora d’Acció Cultural i Educativa, destacava que:
"Des de l'Ajuntament de l'Aldea volem estar al costat dels nostres
estudiants i de la comunitat docent en aquest primer dia d'arrencada de les
classes, continuant amb la nostra línia de compromís amb les escoles.
Durant l'estiu hem treballat intensament per fer totes aquelles reparacions i
millores necessàries als centres educatius per garantir un inici de curs amb
les millors condicions i continuarem treballant perquè això continuï essent
així."

L’Ajuntament visita els centres escolars

Aquest curs escolar compta
amb la incorporació de 46 nous
alumnes a I3, repartits en tres
línies: dues al centre Maria
Garcia Cabanes (MGC) i
una al 21 d’Abril (21A).
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Èxit de la segona caminada solidària de l’Aldea

Acció Cultural i Educativa

El diumenge 1 de desembre, les tres
Associacions de Famílies d'Alumnes (AFA) de
l'Aldea van organitzar la II Caminada Solidària, un
esdeveniment que va combinar esport, solidaritat i
participació ciutadana en benefici de la Marató de
TV3. La caminada, celebrada en un ambient
familiar i festiu, va oferir activitats per a totes les
edats, promovent la convivència i el compromís
amb una causa benèfica. L'objectiu principal de la
iniciativa era recaptar fons per la Marató, enguany
dedicada a les malalties respiratòries. Aquest
projecte es va integrar dins del Pla Educatiu
d'Entorn, reforçant els valors comunitaris que
defineixen l'Aldea. La jornada va ser un èxit
gràcies a la implicació de grans i petits, que van
gaudir d’un matí ple d’activitat física i consciència
solidària. La II Caminada Solidària va ser molt
més que una activitat esportiva; va esdevenir un
punt de trobada per fomentar la col·laboració i
l’esperit de poble, obrint la porta a futures
iniciatives solidàries al municipi.

Arrenca el Projecte vincles
L’Ajuntament de l’Aldea i Òmnium Cultural apropem el català a totes aquelles
persones que vulguin viure plenament en català. A causa de la gran acceptació,
obrirem més grups. Us podeu informar a la Biblioteca Torres de l’Aldea. Gràcies
als voluntaris lingüístics per fer-ho possible.
Aquesta activitat del Projecte Vincles ha estat desenvolupada dins del Pla
Educatiu d'Entorn. Amb la col·laboració del Departament de Cultura. #PEE
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Manuela Colomo Gil presenta 
el seu nou llibre a la Biblioteca

Acció Cultural i Educativa

Presentació del llibre " Las
Lágrimas de un corazón,
a la Biblioteca Municipal
l'Aldea, de l’autora
aldeana- deltebrenca
Manuela Colomo Gil. El
seu llibre parla: “D’una
Espanya sota la repressió
franquista, on el Dr. Carlos,
transformà la seua clínica
en un refugi clandestí per a
mares solteres i nadons no
desitjats, oferint esperança
enmig de la repressió.
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El Pare Noel ens visita a la plaça Dr. Maimó  

Acció Cultural i Educativa

Un any més, puntual a la seua cita, el Pare Noel ens va visitar a la caseta
de la plaça del Dr. Maimó per recollir les cartes i peticions dels nostres
xiquets i xiquetes.
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L’Aldea dona l’inici a Nadal amb la tradicional 
encesa de llums

Acció Cultural i Educativa

L’Aldea s’omplia de llum i màgia
amb l’esperada encesa de llums
de Nadal, un dels actes més
entranyables i esperats per grans
i petits. Un esdeveniment que
marca l’inici de les celebracions
de Nadal al municipi.

Annabel Blanch, Regidora d’Acció
Cultural i Educativa, ha volgut destacar la
importància d’aquests actes familiars:

"Com a Regidora, és un plaer organitzar
aquest tipus d’activitats que permeten a
les famílies deixar de banda les
preocupacions quotidianes i submergir-
se en la màgia de Nadal. És
especialment satisfactori veure la
il·lusió en els més petits, que són un
públic molt exigent i alhora el cor de
totes aquestes iniciatives."

La jornada festiva va comptar
amb una xocolatada popular
patrocinada per l’empresa local
Canal Delta, per escalfar els cors
i endolcir la festa, amb una nit
amb molt de vent i molt freda, a la
nostra població.
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Aleix Colera, Víctor Moreso, Franc Pagà i Gerard 
Rodríguez a la prova de l’Aran by UTMB

Els aldeans Aleix Colera, Víctor Moreso, Franc Pagà i Gerard Rodríguez van
participar aquesta passada setmana a l’Aran by UTMB prova major de les UTMB
Word Series.

L’esdeveniment va donar el tret de sortida dijous en la PDA de 51,5 km i 3100+ on
Víctor Moreso va finalitzar en el lloc 1334 de 1707 corredors.

Continuava divendres en la VDA. de 158 km en 9800+ neutralitzada per la
tempesta elèctrica que va haver-hi al Pirineu, i la CDH. de 110 km i 6400 + on
Gerard Rodríguez va acabar en el lloc 170 de 1191 corredors i Franc Pagà es va
veure obligat a donar per acabada la carrera al km 97 després d’haver hagut que
continuar 6 km durant la tempesta i sols havent-se pogut refugiar a un túnel,
quedant-li per darrere poc més de 10 km per travessar la meta, mullat de dalt a baix
i davant la incertesa que donaven des de l’organització en la represa de la cursa.

Per acabar, la cita esportiva
es disputava la EXP. de 32
km i 2100+ on Aleix Colera
va acabar en la posició 202
d’un total de 888 corredors.
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Estatal de patinatge artístic a Saragossa

Anouk Vizcarro finalitza
4a a l’estatal

El Club Patí l’Aldea finalitza el
campionat de patinatge celebrat a
María de Huerva (Saragossa), amb
molt bons resultats als dos últims dies
de competició: Anouk Vizcarro acaba
4a a l’estatal, Júlia Amado sisena i
Àlex Medina sisè. A la categoria
juvenil Roger Arasa acabava quart i
Clàudia Rubio desena.

Pol Forné s’emporta l’or a
l’Estatal de Patinatge Artístic
Maria de Huerva (Saragossa) va ser
l’escenari del campionat d’Espanya de
Patinatge Artístic i Pol Forné del Club Patí
l‘Aldea ha aconseguit la medalla d’or a la
categoria juvenil mentre que Enzo Pagnoni
ha acabat 5è. A la categoria Cadet Masculí,
Aleix Amado ha aconseguit la plata i
bronze per Ferran Arasa. D’altra banda
Alba Duch ha acabat novena a la categoria
juvenil femenina. Amb la classificació pel
Campionat d’Europa a la butxaca acaba
aquesta jornada competitiva estatal, que
continuarà demà amb les categories júnior i
sènior.
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Pol Forné campió d’Europa

Pol Forné, del Club Patí l’Aldea, ha obtingut la primera posició al Campionat
d’Europa de patinatge artístic que s'està celebrant a Portugal, concretament a la
localitat de Fafe, en la categoria juvenil masculina. Abans d'assolir aquesta
medalla d'or, el club aldeà havia aconseguit la sisena posició amb Ferran Arasa
i la setena amb Aleix Amado. Anouk Vizcarro, finalment aconseguia la 5a
posició a la categoria sènior femenina a l’Europeu.
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Recepció oficial a la UE Aldeana i al CB l’Aldea

L’Ajuntament de l’Aldea ha
realitzat la recepció oficial als
dos clubs aldeans, la UE
Aldeana i el CB l’Aldea, per
les seues grans fites
esportives aquesta
temporada. L’Alcalde de
l’Aldea Xavier Royo i el
Regidor d’Acció Esportiva
Josep Franch, han rebut a
l’equip A de la UE Aldeana
pel campionat de lliga i per
l’ascens a categoria
preferent. Enhorabona a tot
l’equip, junta directiva i staff
tècnic que ha fet possible
aquest gran esforç.

Tot seguit la recepció
continuava amb l’equip infantil
del CB l’Aldea, per aconseguir
també el campionat de lliga
provincial 23/24, amb un
balanç de partits quasi
perfecte amb 9 victòries i una
sola derrota.

La recepció a tots dos clubs
amb un format molt més íntim,
ha permès interactuar l’Alcalde
i Regidor amb els jugadors i
amb l’equip tècnic, que han
contat les seues experiències i
anècdotes curioses als
campionats esportius.
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Albert Manea aconsegueix la segona posició i Júlia 
Juaní finalitza desena al Campionat de Catalunya de 

patinatge artístic
El municipi de Sant Vicenç de Montalt
va ser l'escenari del Campionat de
Catalunya de patinatge artístic en les
categories benjamí, aleví i infantil.
Albert Manea, representant del Club
Patí l'Aldea, va destacar en la
competició, ocupant el segon lloc tant
al programa curt com al llarg, mantenint
aquesta excel·lent classificació. La
seua companya de club, Júlia Juaní,
també va tenir una actuació notable,
acabant en la desena posició en
ambdós programes.

Manel Villaroya aconsegueix dos medalles 
amb el Cunit i el Girona

Manel Villarroya aconsegueix dues medalles al campionat del món
d’Itàlia de patinatge artístic, concretament Rímini ha estat l’escenari
perquè el Grup Xou Petit de l’Artístic Skating Cunit, aconseguís la
medalla d’or i el bronze que assolia el Grup Gran del CPA Girona que
coreografia i entrena l’aldeà. Enhorabona, Manel per continuar estant a
l’elit del patinatge amb aquests espectaculars resultats.
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La copa d’Espanya Pre-cadets de Taekwondo arriba 
carregada de medalles per l’Aldea

Diumenge 15 de setembre, la Real Federación Española de Taekwondo,
convocava la copa d’Espanya Pre-Cadets per clubs, al Palau d’Esports de
TorreVella, Alacant

Genís Fortuny Almenar Pre-cadet B - 44kg aconseguia la Medalla d Or, Roser
Fortuny Almenar Pre-cadet D - 30 kg, també s’emportava la Medalla Or, Bàrbara
Pujol Pedregosa Pre-cadet – 36 kg, medalla de bronze i Maya Pujol Pedregosa de
la Categoria Pre-cadet 44 kg també aconseguia la medalla de bronze. Enhorabona
als/les quatre i al Club Taekwondo Alfaro per l’esforç i treball que realitza cada dia
amb aquests esportistes, i per aquesta pluja de medalles.
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Albert Manea, del Club Patí 
l’Aldea, 4ª al campionat d’Espanya

Albert Manea, membre del Club Patí l'Aldea, ha
obtingut el quart lloc en la categoria infantil al
Campionat d’Espanya aleví-infantil de patinatge
artístic, celebrat a Pamplona. Enhorabona,
Albert per aquest fantàstic resultat.

El Club Patí l'Aldea ha tingut una actuació destacada a la Copa d'Europa
celebrada a Zúric, Suïssa. En la categoria sènior masculina, Àlex Medina ha
aconseguit la primera posició, mentre que Júlia Amado ha finalitzat en cinquè
lloc. A més, Roger Arasa ha obtingut la segona plaça en la categoria júnior, i
Enzo Pagnoni ha acabat quart en la juvenil.

Àlex Medina, del Club Patí l'Aldea, guanya 
la Copa d'Europa a Zúric
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Campionat de Catalunya infantil de Taekwondo
Diumenge 10 de novembre al Poliesportiu La Mar Bella de Barcelona es donava 
cita el campionat infantil de Taekwondo i una vegada més el TKD Alfaro 
d’Amposta, aconseguia uns resultats espectaculars per al territori i per l’Aldea ni 
més ni menys 2 campiones de Catalunya i dos bronzes.

Bàrbara Pujol Pedregosa
Pre-Cadet -36 kg 
Medalla d’Or
Campiona de Catalunya

Roser Fortuny Almenar.
Precadet B 2014-2015.
Primera classificada, 
Medalla d’Or.
Campióna de Catalunya

Genís Fortuny Almenar.
Pre-Cadet C 2012-2013.
Tercer classificat, medalla de bronze

Maya Pujol Pedregosa
Pre-Cadet -40kg 
Tercera classificada, medalla de bronze.

Enhorabona, Bàrbara, Roser, Genís i Maya per aquests espectaculars resultats i 
per deixar gràcies al TDK Alfaro, a l’Aldea dalt de tot del podi. El TKD Alfaro 
d’Amposta s’ha emportat cap a les Terres de l’Ebre un total de deu ors, cinc plates 
i sis bronzes al Campionat de Catalunya infantil de Taekwondo.
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Leire Miguel Blanch, 1a classificada en el IV Trofeu 
Snow Wonderland d’Andorra

La gimnasta Leire Miguel Blanch, representant de l'Escola de Gimnàstica
Rítmica Amposta, ha aconseguit una destacada victòria en la categoria escolar
júnior, modalitat de cèrcol, en la quarta edició del Trofeu Snow Wonderland,
celebrat a Andorra.

El torneig, que va tenir lloc dissabte 30 de novembre, va reunir al voltant de 500
gimnastes de clubs d'Andorra, Espanya i Grècia. Aquesta competició, que
s'està consolidant com una cita anual rellevant en el calendari esportiu, es va dur
a terme en una intensa jornada única des de les 9:00 h del matí fins a les 18:00
h de la tarda.

Amb la seua victòria, Leire Miguel Blanch destaca el gran nivell de
preparació i dedicació de l'equip ampostí. Enhorabona a Leire per
aquesta fita i al Club Rítmica Amposta per la seua contribució al
desenvolupament d'aquest esport!.
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Espectaculars registres del nedador aldeà 
Marc Escribà Curto

Al desembre es va disputar el Campionat de Catalunya Infantil a les piscines del
Club Natació Sabadell, on l’aldeà Marc Escribà Curto, que neda pel Club
Natació Amposta, va aconseguir uns registres espectaculars amb 5
subcampionats amb 100, 200, 400, 800 metres lliures i medalla d’or als 1500
lliures.

A més amb aquestes proves va registrar 5 mínimes nacionals per disputar el
Campionat d’Espanya que se celebrarà a Pontevedra del 13 al 16 de març.

Marc Escriba va ser el principal artífex dels bons resultats del club ampostí,
penjant-se cinc medalles en la categoria de tretze anys. Va pujar al més alt del
podi amb l’or en els 1.500 lliures, finalitzant amb un registre de 17:47.11 amb
una espectacular millora de la marca que tenia de 19:20.55, per a imposar-se
amb autoritat als seus rivals directes Joan Perramon (CN Manresa), 17:51.49 i
Pol Comas (CN Sabadell), 18:19.43, amb els que va compartir podi.

Va obtenir la plata en els 100 metres lliures, amb 58.94, millorant la seua marca
que estava en 1:00.64, també en els 800, amb 9:21.21, superant l’anterior
marca de 9:39.97, com en els 100, en els 400 amb 4:28.22, de nou amb
millora, ja que acudia amb 4:40.09, i en els 200 lliures, amb 2:07.15, amb
millora també de marca amb relació a l’anterior de 2:07.53.

En la prova dels 50 metres lliures va acabar en octava posició amb 27.80
rebaixant també els seus 28.13 anteriors.

A més va disputar el Campionat de Catalunya de fons a les piscines de Sant
Feliu, on va nedar la prova de 2000 metres amb un temps espectacular de
23:36’74”, aconseguint així la primera posició de la seva edat i aconseguint la
mínima per assistir als Campionats d’Espanya d’aigües obertes, 5000 metres,
que se celebraran a Eivissa el pròxim 7 de maig.

Al mateix temps aconsegueix també la mínima per als Campionats d’Espanya
de fons,3000 m, que se celebren a Oviedo el pròxim 1 de febrer.

Amb aquests registres Marc Escribà es consolida com una de les millors
promeses Catalanes i està dins del top-10 dels rànquings espanyols.
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Recepció oficial a Josep Paulino per la seua destacada 
actuació al Campionat del Món de Cavalls de

Pura Raça Espanyola
L’Ajuntament de l’Aldea ha celebrat una recepció oficial en honor al genet
local Josep Paulino Escurriola, que ha aconseguit una meritòria quarta
posició en la categoria de funcionalitat d’eugües i cavalls de més de 7 anys al
Campionat del Món de Cavalls de Pura Raça Espanyola, celebrat recentment
a Sevilla.

L’acte, que ha tingut lloc al despatx d’Alcaldia, ha estat presidit per l’Alcalde
de l’Aldea, Xavier Royo, i el Regidor d’Acció Esportiva, Josep Franch.
Amb un format més íntim i proper, la trobada ha permès una interacció fluida
entre les autoritats i el genet aldeà, destacant l’orgull que representa per al
municipi el seu èxit esportiu.

Amb aquest acte,
l’Ajuntament reafirma
el seu compromís
amb el suport als
esportistes locals i el
reconeixement dels
seus èxits, que
serveixen d’exemple i
inspiració per a tota la
comunitat aldeana.
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L'aldeana Carla Ventura, campiona de la Queens
League amb Las Troncas

Carla Ventura, davantera
de l’Aldea de trenta-dos
anys, ha aconseguit
proclamar-se campiona
de la Queens League
amb l’equip de Las
Troncas, que va vèncer al
Jijantas en la final.
Aquesta ha estat la seua
primera participació en
aquesta competició,
després d’una destacada
trajectòria en el futbol.
Formada al CFF Tortosa-
Ebre, Carla va jugar
quatre temporades al
Nàstic de Tarragona,
competint a la màxima
categoria femenina entre
2009 i 2013. Després va
passar per diversos
clubs, com el Vic, el Sant
Gabriel, el Levante Las
Planas i l’Espanyol B.
Més recentment, ha jugat
a l’Escola Manu
Lanzarote i al Terrassa
CF, tornant finalment al
Manu Lanzarote.

Un gol marcat en 10 partits ha coronat una brillant carrera que 
culmina ara amb aquest títol a la Queens League.
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L’Ajuntament de l’Aldea amplia amb 500 metres 
més la xarxa de carrils bici

Des de l’Ajuntament de l’Aldea,
continuem amb el procés de
transformació del municipi per
adaptar-lo a les necessitats dels
nostres veïns i veïnes. En aquesta
ocasió, presentem una nova acció
duta a terme per la Regidoria
d’Acció Urbana i Rural, a través
del Regidor Pepe Caballé, amb
la qual hem dotat el municipi de
500 metres més de carril bici.
Xavier Royo Alcalde de l’Aldea:
“Aquest nou tram s'incorpora a
la ja extensa xarxa total de 7000
metres lineals de carrils bici i
vies verdes dins del nostre
municipi.

La nova ampliació dels carrils bici, que uneix la zona dels equipaments
municipals amb el passeig de Carvallo i el camí de l’Ermita, representa
un pas més en el nostre compromís amb la mobilitat sostenible i amb el
procés de transformació del municipi des del primer dia que vam entrar
al Govern aldeà. Aquest nou tram connecta amb la xarxa existent que
inclou l’avinguda Catalunya, l’Ajuntament i els carrils que s’uneixen al
camí de l’Ermita i el passeig de Carvallo. D’aquesta manera, creem una
xarxa contínua que facilita el desplaçament en bicicleta per tot el
municipi”. El nou carril bici ha estat dotat d’elements de protecció per
garantir la seguretat de tots els usuaris i usuàries, especialment els més
vulnerables, com ara els nens i la gent gran. A més, s’han plantat 32 arbres al
llarg del recorregut, contribuint a la millora visual i oferint zones d’ombra per
als ciclistes i els vianants. També s’hi afegirà mobiliari urbà, com ara bancs i
papereres.



Acció Urbana i Rural

38

Royo ha expressat la seua satisfacció amb aquesta nova ampliació: "Estem molt
contents de poder oferir als nostres ciutadans tant per la part de continuar
millorant i transformant l’entorn del nostre municipi, com també per
proporcionar més opcions per poder passejar a peu o amb bici pel nostre
poble. Aquesta realitat de la xarxa de carrils bici, és un reflex del nostre
compromís amb un futur més verd i saludable per a tots i totes."

L’Ajuntament de l’Aldea continuarà treballant tant en la millora i ampliació de la
xarxa de carrils bici, com amb la imatge per fer un poble millor per tots els aldeans
i aldeanes.

Mira el vídeo de
les declaracions
de l’Alcalde al
nostre canal de
YouTube.
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Neteja anual de la llera del barranc dels Pixadors
La Regidoria d’Acció Urbana i Rural de
l’Ajuntament de l’Aldea ha fet els treballs
de neteja de la vegetació i brossa a la llera
del Barranc dels Pixadors. Aquest barranc,
que travessa un tram per sota de
l’avinguda Catalunya, és conegut per ser
un punt perillós durant les fortes pluges a
causa de les crescudes d’aigua.
Amb aquesta actuació, es preveu la neteja
de 18.765,32 m² de barranc, abastant
diverses zones clau. Concretament, es
netejaran des de la part nord de la zona de
l'escola 21 d'abril, així com les dues
ramificacions del barranc, amb 4500 m² i
4800 m² respectivament, que
desemboquen al canal reg situat a la part
sud de la població.
Aquesta intervenció és essencial per a la
prevenció de possibles inundacions i
garantir la seguretat dels veïns i veïnes,
especialment en èpoques de pluges
intenses. L’Ajuntament continuarà
monitorant i mantenint aquestes àrees per
assegurar el control de les aigües pluvials.

Neteja de les branques  
del camí del Xoperal

La Diputació de Tarragona ha dut a
terme recentment els treballs de neteja i
desbrossament de les branques que
envaïen el camí del Xoperal, situat a prop
de l'Ermita de l'Aldea. Aquesta actuació
ha estat necessària per millorar la
seguretat i l'accessibilitat de la zona, tant
per als veïns com per als visitants.

Pepe Caballé Regidor d’Acció
Urbana i Rural: “Una de les
prioritats que vam executar des
que vam entrar al Govern, és la
neteja anual del Barranc dels
Pixadors, que està subvencionada
per l’Agència Catalana de l’Aigua
(ACA). Realitzem la neteja de
vegetació i brossa de la llera del
barranc, per prevenció d’augment
de cabal d’aigües en èpoques de
fortes pluges. Enguany ens han
subvencionat la neteja en
17.890,83 € i l’estem realitzant
aquests dies al pas del barranc
dels Pixadors per la zona urbana”.

Els treballs han inclòs la poda i retirada de les branques que obstaculitzaven el
pas i dificultaven la visibilitat. Amb aquesta intervenció es pretén garantir unes
millors condicions de circulació i conservar l'entorn natural del camí.
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Nou estacionament zona la Vaqueria
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Arranjament zona Fruites González
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L’Aldea revalida les dues flors d’honor 
de Viles Florides 2024

Aquest divendres 4 d'octubre, s'ha fet oficial la renovació de les dues Flors d'Honor
per a l'Aldea durant la Gala de lliurament de guardons de Viles Florides, celebrada
enguany a Blanes. El jurat ha decidit, un cop més, reconèixer l'Aldea amb les dues
Flors d'Honor que ja havia rebut l'any passat, mantenint aquesta distinció des de
2022.

Pepe Caballé, Regidor d’Espais Verds, va expressar la seua satisfacció per
aquest reconeixement: “És un gran honor i una gran satisfacció poder estar
un altre cop representant el poble de l’Aldea a aquesta 13a Gala Flors d’Honor
Viles Florides 2024. Com a Regidor d’Espais Verds, em sento orgullós de
rebre aquestes dues flors i per la feina portada a cap, perquè l’Aldea estigui
entre les millors poblacions de tot Catalunya. Una feina feta dia a dia per
canviar el poble de color i donar una imatge de les quatre estacions de l’any
en diferents colors a jardineres, places i altres espais naturals del poble i amb
una gran il·lusió de començar a plantar el pulmó verd del nostre poble amb la
plantació de 30.000 arbres. També apostarem en els anys vinents per fer més
espais verds i que els veïns guarneixen els balcons de flors.”

El moviment Viles Florides ja s'estén a més de 158 municipis de Catalunya i
Andorra, amb l'objectiu de millorar els espais públics a través de l’enjardinament i
l'enfortiment de les zones verdes. Aquesta iniciativa busca anar més enllà de crear
espais agradables, promovent valors com la preservació dels espais verds, la de la
qualitat de vida dels residents, la cura del mobiliari urbà, la inclusió de parcs
infantils, la sensibilització sobre les polítiques de sostenibilitat ambiental i el foment
de l’economia local mitjançant l'atractiu dels parcs i jardins urbans.

Les Flors d'Honor són els premis atorgats per Viles Florides, una iniciativa de la
Confederació d’Horticultura Ornamental de Catalunya (CHOC), que impulsa la
millora d'espais urbans enjardinats en pobles i ciutats de Catalunya i Andorra.
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Arranjament camins municipals
L'Ajuntament de l'Aldea està duent a terme un conjunt d’obres per a l’arranjament
de diversos camins municipals, gràcies a una subvenció de 40.000 € atorgada per
la Diputació de Tarragona. Aquesta iniciativa s’emmarca en les accions destinades
a reparar els danys causats pels aiguats excepcionals dels dies 2 i 3 de setembre
de 2023.

.
Pepe Caballé Regidor d’Acció Urbana i Rural: “Les obres s’han planificat en
dues fases. La primera ha consistit en l’arranjament de diversos camins amb
formigó i ara estem finalitzant la segona fase, que inclou la neteja, la
preparació de la base amb diferents tipus d’àrids i la pavimentació amb doble
tractament de reg asfàltic.”

Camins arranjats amb reg asfàltic: Camí del Pinar de Benixarop, Camí
Travessera de Benixarop, Camí superior de l’AP-7 (zona Serra de les Veles).

Camins arranjats amb formigó: Camí superior de l’AP-7 (Serra de les Veles),
Camí inferior de l’AP-7, zona del pont de la via fèrria.

“Som molt conscients de l’estat dels camins municipals i de com aquesta
última DANA els ha afectat. Tot i que encara queda molta faena per fer, estem
treballant intensament per resoldre-ho. De fet, des de la Regidoria d’Acció
Urbana i Rural ja estem tramitant dues subvencions més per continuar
millorant la nostra xarxa viària municipal”, ha afegit Caballé.

Aquestes actuacions posen de manifest el compromís de l'Ajuntament de l'Aldea
per garantir la seguretat i la funcionalitat de les vies municipals, especialment
després de fenòmens meteorològics adversos que han deteriorat greument la
infraestructura local. Amb aquest esforç col·lectiu, el consistori reafirma la seua
voluntat de millorar la qualitat de vida dels veïns i veïnes del municipi.
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L’Aldea reconeguda un any més per l’AOC

L’Aldea ha estat present un any
més per recollir el reconeixement
atorgat per l’Administració Oberta
de Catalunya. L’acte del lliurament
dels guardons enguany s’ha dut a
terme al Teatre Auditori de Salou, i
l’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo
i la Tinenta d’Alcaldia Irene
Negre han recollit el guardó.

 Xavier Royo Alcalde de l’Aldea:
“l’Aldea també avancem amb
transparència i transformació
digital, dos puntals de la nostra
administració, propera i oberta
a tothom. Cal continuar
avançant per oferir, com
sempre, el millor servei al
ciutadà, tant d’assessorament
com d’acompanyament en els
seus tràmits. La transformació
digital és clau i cal que totes les
administracions tinguem
present aquest repte de futur”.

Enguany els reconeixements per la transformació digital han arribat a la seua
desena edició i s’atorguen cada any, als Ajuntaments i Consells Comarcals que
destaquen en la transformació digital i el govern obert en la seua relació amb la
ciutadania.

L’Aldea amb la categoria d’Ajuntaments de 1001 a 5000 habitants, ha estat
reconegut com un dels 10 ens que han realitzat la transformació digital.
L'Administració Oberta de Catalunya (AOC) ha entregat els seus
reconeixements anuals, fonamentats en l'Índex de Maduresa Digital (IMD).
Aquest índex es calcula mitjançant l'anàlisi d'indicadors objectius, les dades d'ús
dels serveis proporcionats per l'AOC i l'estudi dels webs dels ens locals.
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El Parc de la Via de l'Aldea ha estat l'escenari d'un dels concerts del Cruïlla Delta
de l'Ebre, amb les actuacions de la cantant Myriam Swanson i el guitarrista Jordi
Mena.
El Festival Cruïlla, conegut per portar música de qualitat a diferents indrets del
territori català, ha programat una sèrie de concerts gratuïts a les Terres de l'Ebre.
L'Aldea ha estat una de les seus escollides per acollir aquest esdeveniment
especial.
L'Ajuntament de l'Aldea, compromès amb la promoció cultural, ha patrocinat una
baldanada que ha estat servida pel Pub Dreams, oferint una oportunitat de
compartir el producte local i la música, entre els veïns i visitants, impulsant activitats
que uneixen la cultura, la música i les tradicions locals.

Myriam Swanson i Jordi Mena a l’Aldea

L’Aldea commemora el Dia Internacional de la Pau 

La nit de dissabte 21 de
setembre, la façana de
l’Ajuntament de l’Aldea
va lluir il·luminada de
color blanc amb motiu del
dia Internacional de la
Pau.
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Arranjament Camí Sant Genís
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1ª Mostra d’Entitats
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1ª Mostra d’Entitats
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L’Ajuda solidària de l'Aldea per als damnificats de la 
DANA a la Comunitat Valenciana cap a Algemesí

Ciutadania

Davant dels recents episodis de pluja torrencial causats per la DANA que han
colpejat durament la Comunitat Valenciana, l’Ajuntament de l’Aldea s’ha
mobilitzat per donar suport a les persones afectades, recollint i enviant
material de primera necessitat a les zones afectades.

Un equip de voluntaris va carregar el material recollit, amb destinació a la
població d'Algemesí. La iniciativa ha estat impulsada per l’Ajuntament de
l’Aldea amb la col·laboració de diverses entitats locals, com ara Revolta
Pagesa, AFA Maria Garcia Cabanes, AFA 21 d’Abril, AFA Escola Bressol
del Delta, l'Associació Internacional de Policies (IPA Tarragona) i Saica
Pack.

La recollida de material, que inclou aliments, productes d’higiene i altres
materials essencials, mostra la solidaritat dels aldeans i aldeanes envers els
seus veïns de la Comunitat Valenciana. L'Ajuntament de l’Aldea i les entitats
col·laboradores agraeixen la implicació de totes les persones que han fet
donacions o han participat activament en la iniciativa, demostrant una vegada
més la capacitat d’ajuda mútua davant de les adversitats.
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L’Aldea celebra la 7a edició del Maridatge Musical 

16 de novembre, el municipi de l’Aldea acollia la setena edició del Maridatge
Musical, una trobada que s’ha consolidat com una cita imprescindible en el
calendari gastronòmic de les Terres de l’Ebre. Un esdeveniment que uneix els
millors vins de la Terra Alta amb una selecció de tapes elaborades per reconeguts
restauradors aldeans. Els restaurants que van participar en el maridatge: la Masia
Ullets Events, Restaurant La Vaqueria, Bar Restaurant Pòdium, Hèctor Roda
Restaurant La Llar i Forners i Pastissers Muñoz.
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L’Aldea commemora el dia dels Drets Humans  

La nit de dimarts 10 de
desembre, l’Ajuntament de
l’Aldea va lluir il·luminat de
color verd per commemorar el
Dia dels Drets Humans.

Tradicional sorteig de la plaça de bous

Divendres 26 de juliol es realitzava el tradicional sorteig dels llocs de la plaça de
bous, a la plaça del ball. L’Acte era presidit per l’Alcalde de l’Aldea Xavier Royo,
el Regidor de Festes Josep Franch i Pepe Caballé Regidor de Tradicions,
començava amb un emotiu minut de silenci per tots els assistents en record dels 3
aldeans i aldeanes que ens van deixar aquells dies.

Festes i Tradicions
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Nadal 2024 en imatges
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L’Ajuntament aplica tractaments d’endoteràpia als 
pins municipals per combatre la processionària

La regidoria d’Acció Urbana i Rural i Espais Verds ha iniciat el tractament
d’aplicació d’endoteràpia vegetal als pins de propietat municipal. Aquest mètode,
enfocat a controlar la plaga de la processionària, consisteix a injectar un producte
fitosanitari directament al sistema vascular dels arbres.

Aquesta tècnica, que s’ha consolidat com una de les més efectives per al
tractament de plagues i malalties en arbres, garanteix un alt nivell d’eficàcia alhora
que protegeix l’arbre i evita qualsevol risc per a la salut de les persones i els
animals. A més, aquest sistema substitueix els tractaments aeris o per aspersió de
químics, eliminant l’impacte ambiental negatiu associat a aquestes pràctiques més
antigues.
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FESTES MAJORS 2024
Divendres, 27 de juliol – Sorteig plaça de bous

Dissabte, 3 d’agost – Nit del pregó
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FESTES MAJORS 2024
Dijous, 8 d’agost –Repartiment del Panoli 

Dijous, 8 d’agost –Descobriment de la placa del c/ Montse Rodríguez Benito
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FESTES MAJORS 2024

Divendres, 9 d’agost – Som-hi!
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Dissabte, 10 d’agost – Dia de les Pubilles i Hereus

Diumenge, 11 d’agost – Dia de les Paelles

Dilluns, 12 d’agost – Dia de l’Infant

Dimarts, 13 d’agost – Dia de la Gent gran
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Dimecres, 14 d’agost – Dia de la Dona

Dijous, 15 d’agost – Dia dels Patrons

Divendres, 16 d’agost – Dia del Jove

Dissabte, 17 d’agost – Dia dels Focs
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L’Aldea commemora la Diada Nacional de Catalunya

L’Aldea commemora el dia Internacional de la Gent Gran  

Foment a les Persones

La nit de dimarts 1 d’octubre
la façana de l’Ajuntament de
l’Aldea va lluir il·luminada de
color marró amb motiu del
dia Internacional de la Gent
Gran.
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Espais Culturals Oberts al Municipi

L’Ajuntament de l’Aldea va anunciar el passat mes de setembre l’inici de les obres de
dos projectes clau que es transformaran en dos espais públics en el municipi,
concretament la Plaça del Raval (futura plaça del Dr. Cugat) i el Parc de la Via.
Aquestes actuacions urbanístiques donaran vida a nous espais culturals oberts per a
la ciutadania, amb l'objectiu de promoure activitats lúdiques, culturals i socials.
En relació amb aquesta iniciativa, l’Alcalde Xavier Royo expressava la seua
satisfacció: "Estem molt contents amb aquestes dues actuacions, una a la plaça del
Raval i l’altra al Parc de la Via, que es transformaran en dos espais culturals oberts.
Hi ubicarem grans espais on tindran cabuda actes culturals, concerts, fires, festes, i
tota mena d’activitats lúdiques i culturals. Això ens permetrà gaudir de tot aquest
ventall cultural en dos indrets del nostre poble que fins ara no el tenien. A més a més,
a la Plaça del Raval, ubicarem un espai públic verd, un recurs del qual encara no
disposàvem en aquest indret del municipi."

El projecte, denominat “Projecte d’actuacions per espais culturals a la plaça del Raval
i al Parc de la Via per a l’Ajuntament de l’Aldea”, inclourà les següents intervencions:
• Plaça del Raval (plaça del Dr. Cugat): Urbanització integral de la plaça, que

inclourà la creació d’un espai públic verd, una àrea infantil i un espai amb grades
per realitzar tota mena d’activitats fins ara inexistent en aquesta ubicació. Aquest
espai es convertirà en un centre neuràlgic per activitats culturals i lúdiques.

• Parc de la Via: Urbanització parcial del parc amb una nova pavimentació i
rehabilitació de les façanes de l’antiga estació de Renfe i del magatzem,
recuperant així part del patrimoni històric del municipi. Es crearà un espai
multifuncional que acollirà diversos esdeveniments culturals i comunitaris. En una
segona fase, que es realitzarà a principis del 2025, s’instal·larà una pèrgola, fet
que augmentarà la funcionalitat de l’espai.

L’obra es durà a terme amb els 174.845,00 €, dels quals 147.000,00 €, estan
subvencionats per la Diputació de Tarragona.



Igualtat i Gènere

61

Pla d'Igualtat 2024 - 2028 de l'Ajuntament de L'Aldea

En data 21 de novembre de 2024 el Ple en sessió extraordinària va aprovar el
Pla d'Igualtat de l'Ajuntament de L'Aldea 2024-2028.

L’objectiu general que es planteja amb el Pla Intern d’Igualtat de l’Ajuntament
de L’Aldea és el següent:

- Establir els objectius a aconseguir en matèria de promoció de la igualtat de
tracte i oportunitats en l'ocupació pública, així com les estratègies o
mesures a adoptar per a la seva consecució.

- La persistència de desigualtats entre les dones i els homes demostra que el 
reconeixement de la igualtat formal no s’ha traduït en igualtat real. Malgrat 
la incorporació massiva i permanent de les dones al món laboral, que ha 
estat un dels fenòmens més importants del segle XX, encara hi ha un seguit 
de prejudicis sòlidament instal·lats en els fonaments de la nostra cultura, 
que fan que el treball de les dones continuï sent més mal considerat i 
remunerat que el treball dels homes i que impedeixen una igualtat 
d’oportunitats real. L’Administració local, ens proper a la ciutadania, ha 
esdevingut referent, sent l’espai més adequat per impulsar els canvis 
necessaris per aconseguir que les dones tinguin les mateixes oportunitats 
reals que els homes. 

Consulta el Pla d'Igualtat
2024 -2028 de l'Ajuntament

de L'Aldea

https://www.seu-e.cat/documents/28831/17012748/Pla+Igualtat.pdf/f36d97bf-1236-40ba-af2d-19426a4a3752
https://www.seu-e.cat/documents/28831/17012748/Pla+Igualtat.pdf/f36d97bf-1236-40ba-af2d-19426a4a3752
https://www.seu-e.cat/documents/28831/17012748/Pla+Igualtat.pdf/f36d97bf-1236-40ba-af2d-19426a4a3752
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Es posa en marxa el primer habitatge de lloguer jove

L’Ajuntament de l’Aldea ha fet un pas endavant en el seu compromís amb els joves
del municipi amb la posada en marxa del primer habitatge de lloguer destinat
exclusivament per als joves. Aquest nou projecte té com a objectiu oferir
oportunitats d’accés a un habitatge digne per a les persones joves del municipi, en
un moment en què la crisi econòmica i la precarietat laboral dificulten l'accés a
l’habitatge.

Aquest habitatge, de titularitat municipal, suposa un suport fonamental en un
context marcat per l'augment dels preus del lloguer i la manca d'oferta d'habitatges
assequibles. A causa de la situació econòmica actual, que inclou la reducció de
salaris, la precarietat de les condicions laborals i l'elevat índex d'atur, moltes
persones joves es veuen incapaces de trobar una solució per un habitatge digne. El
govern local, conscient d'aquesta realitat, ha treballat per oferir una alternativa real i
efectiva a través d’aquest programa de lloguer jove perquè puguin millorin la qualitat
de vida.

Josep Franch Regidor de Joventut: “Fidels als compromisos adquirits, posem
a disposició de la ciutadania el primer pis de lloguer per a joves a preus
assequibles. Una iniciativa que pretén donar resposta a la problemàtica que
tenen els joves per accedir a un habitatge digne. En aquest sentit, des de la
Regidoria de Joventut continuarem treballant per adquirir més habitatges i
poder oferir aquest servei a tots els i les joves que el puguin necessitar”.

Condicions i procés d’adjudicació
L’adjudicació de l’habitatge es farà mitjançant un sorteig i les persones que no
resultin seleccionades formaran part d’una llista d’espera, que es mantindrà activa
per possibles vacants. Això permetrà mantenir un procés just i transparent,
assegurant que tots els sol·licitants tinguin una oportunitat real d'accedir a
l'habitatge. El termini de cessió de l’habitatge serà de divuit mesos, garantint així
una estabilitat temporal per a les persones beneficiàries, tot i que les despeses de
subministraments (aigua, llum, gas) seran a càrrec dels adjudicataris.

El nostre influencer
aldeà emepe_te, t’ho 

explica
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Requisits per optar al lloguer jove
Per optar a aquest habitatge de lloguer, els sol·licitants hauran de complir una sèrie
de requisits. Entre ells, destaca que els candidats han de tenir entre 18 i 35 anys i
en el moment de la sol·licitud, no superar els trenta-cinc anys. Aquesta limitació
d’edat té com a objectiu centrar el programa en un dels col·lectius més afectats
per les dificultats d’accés a l’habitatge: els joves.

Compromís amb les noves generacions
Amb aquesta iniciativa, l’Ajuntament de l’Aldea reafirma el seu compromís amb les
noves generacions, tot consolidant una estratègia que busca oferir solucions reals
als problemes d'accés a l'habitatge. El consistori vol impulsar mesures que permetin
als joves establir-se al municipi, creant així un entorn més favorable per al seu
desenvolupament personal i professional.

Amb aquest primer habitatge de lloguer jove, l’Aldea marca un precedent important
en la seua política d’habitatge, per donar resposta a una de les necessitats més
urgents dels joves avui dia. Aquesta acció és una demostració clara que la
col·laboració i el compromís des de les institucions poden marcar la diferència en la
vida de les persones.

Per a qualsevol informació de com adquirir aquest pis de lloguer jove, podeu 
passar per les oficines municipals i us informarem. 

L’Alcalde i Regidor de 
Joventut t’ho detallen
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El dissabte 6 de juliol, al Centre
d'Atenció Primària (CAP) de l'Aldea
tenia lloc una nova campanya de
donació de sang, organitzada pel
Banc de Sang i Teixits i amb el
suport de la Regidoria de Salut de
l'Ajuntament de l’Aldea, amb un total
de 30 donants, 6 donants de
plasma,1 nou oferiment i 1 moll
d’os.

Campanya donació de sang

L’Aldea un any més es Mulla per l’Esclerosi Múltiple 
Diumenge, 14 de juliol, les piscines municipals de l’Aldea han estat l'escenari
d'una jornada solidària en suport a la lluita contra l'Esclerosi Múltiple, amb motiu
de la campanya 'Mulla’t per l’Esclerosi Múltiple'. La tirada solidària a l’aigua i a
les 12 del migdia, ha tingut una gran acceptació entre tots els assistents.

L'esdeveniment, organitzat per la Regidoria de Salut de l’Ajuntament de
l’Aldea i la Fundació Esclerosi Múltiple (FEM) l’Aldea, ha comptat amb la
col·laboració de nombrosos patrocinadors i voluntaris, als quals s'ha expressat
un profund agraïment per la seua implicació.

Els beneficis obtinguts de les entrades de les piscines i del sorteig solidari s’han
destinat íntegrament a la Fundació Esclerosi Múltiple, amb l'objectiu de donar
suport a les persones afectades per aquesta malaltia i fomentar la investigació
per trobar una cura.
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L’Aldea acollia a la carpa Esplai 4 Torres al grup del centre d’addiccions del centre
Eines, els quals han realitzat la tradicional caminada per Catalunya, recorrent 600
km, per tractar la drogodependència a través de l’esport.

El grup que va sortir dissabte 31 d’agost des de Vielha, finalitzarà la caminada avui a
Santa Bàrbara i demà divendres a Sant Cugat del Vallès amb la seua etapa final,
amb un total de 600 km recorreguts i vint dies de caminades passant, per la Vall
d’Aran, Cerdanya, Vall de Ripoll, Balsareny, Lleida, Baix Camp i les Terres de l’Ebre.

Berta Royo Regidora de Salut: “Ens sumem a aquesta iniciativa tan necessària
i els hem cedit els equipaments municipals perquè puguin fer nit, descansar i
continuar la ruta per superar les addiccions”

Caminant per Catalunya, fent teràpies i xarrades aquesta associació fa 6 anys que du
a terme aquesta gran tasca de caminades per Catalunya, amb la lluita contra la
drogodependència. “Per als pacients és una activitat que val molt la pena,
remarcava Àlex Florensa responsable de Transeines, que fa més de deu anys que
sensibilitza a la gent amb el problema del consum de drogues.

La travessa per a superar les addiccions arriba a 
l'Aldea en la seua 6 edició.
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La nit de dissabte 19 d’octubre, la façana de
l’Ajuntament de l’Aldea va lluir il·luminada de
color rosa amb motiu del dia Mundial del
Càncer de Mama.

L’Aldea commemora el dia Mundial del Càncer de Mama

Dia Mundial de la Diabetis

La nit de dijous 14 de novembre, la façana de
l’Ajuntament de l’Aldea va lluir il·luminada de
color blau amb motiu del dia Mundial de la
Diabetis.

El dissabte 16 de novembre, el Centre
d'Atenció Primària (CAP) de l'Aldea va
acollir una nova campanya de donació
de sang organitzada pel Banc de Sang
i Teixits, amb el suport de la Regidoria
de Salut de l'Ajuntament de l'Aldea. La
campanya va aconseguir mobilitzar 39
donants, 9 dels quals van donar
plasma.

Nova campanya de donació de sang

Dia Internacional de les Persones amb Discapacitat 

La nit de dimarts 3 de desembre, l’Ajuntament
de l’Aldea va lluir il·luminat de color taronja per
commemorar el dia Internacional de les
Persones amb Discapacitat.
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La Guàrdia Municipal enxampa dos 
robatoris in fraganti

La Guàrdia Municipal de l’Aldea ha demostrat la seua eficàcia una vegada més en la
lluita contra la delinqüència, interceptant dos robatoris en el mateix moment en què
es produïen.

El primer dels robatoris es va dur a terme a l'embarcador de la població, on els
lladres estaven robant el cablejat de l'enllumenat públic. Aquesta acció no només
afectava la seguretat, sinó que també generava un important perjudici econòmic per
al municipi. Gràcies a la ràpida intervenció dels agents municipals, es va poder
frustrar el robatori i es van identificar i imputar als autors per un delicte de furt i
danys.

El segon incident es va produir dins de la mateixa població, en un hort on els lladres
estaven robant síndries. Els agents de la Guàrdia Municipal van actuar amb celeritat,
evitant així que s'emportessin la collita d'un veí. Amb aquestes actuacions, la
Guàrdia Municipal de l'Aldea reafirma el seu compromís amb la seguretat i el
benestar dels ciutadans, demostrant una vegada més la importància de la seua
tasca en la protecció de la comunitat.

L’Alcalde de l'Aldea Xavier Royo ha volgut agrair públicament la labor dels agents
i ha recordat als ciutadans: “la importància de col·laborar amb les autoritats,
informant de qualsevol activitat sospitosa per tal de mantenir la seguretat de la
població”.
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La matinada del 6 de setembre l'Aldea va sofrir inundacions a causa dels 66,4
l/m² enregistrats, dels quals 49 litres van caure en tan sols 30 minuts,
aproximadament a les 4 de la matinada, fet que ha provocat inundacions a tota la
població.

En una primera inspecció es va poder comprovar inundacions a locals comercials,
afectacions d'alguns equipaments municipals com ara la carpa de l'esplai, el gimnàs
de l'escola M. Garcia Cabanes i afectacions a molts punts de la via pública.

La N340 a va estar tallada a la circulació per les inundacions, al km 1085 en ambdós
sentits a l'altura de l'Aldea.

La regidoria de Seguretat va activar la mateixa nit al personal d'urgència de la
Brigada Municipal i des de les 7 del matí la resta d'operaris de la Brigada i el
personal de neteja de la via pública netejava tots els punts afectats del nucli urbà.

49 l/m² en 30 minuts a l'Aldea
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L’Associació de Voluntaris de Protecció Civil de l’Aldea, rebia dissabte 26
d’octubre, la menció honorífica del Dia de la Protecció Civil, en reconeixement de la
seua col·laboració amb la Direcció General de Protecció Civil i amb el Cos
d’Agents Rurals en el tancament d’accessos al Medi natural, derivat de les
restriccions per l’elevat risc d’incendi forestal i l’activació del pla especial
d’emergències per incendis forestals de Catalunya (INFOCAT), durant l’estiu de
2023. El President de l’Associació de Voluntaris de Protecció Civil de l’Aldea
José Valls, recollia la distinció a l’auditori de Fira Reus. El cos de voluntaris de
Protecció Civil de l’Aldea, ha rebut una de les 54 distincions, per reconèixer la
tasca i el compromís amb la protecció civil a diversos professionals, entitats i altres
institucions.

L’Associació de Voluntaris de Protecció Civil de l’Aldea
reben la menció honorífica al Dia de la Protecció Civil
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Reunió del Comitè d’Emergències
Municipal de l’Aldea

L’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, ha presidit una reunió amb els diferents
departaments implicats en la gestió d’emergències al municipi. L’objectiu de la
trobada ha estat coordinar les actuacions a seguir davant possibles situacions
d’emergència, tot reforçant els protocols establerts en el Document Únic de
Protecció Civil Municipal (DUPROCIM), en vigor des del 30 d’octubre de 2024.

El Comitè d’Emergències Municipal està format per l’Alcalde Xavier Royo, la
Tinenta d'Alcaldia Irene Negre, el Regidor d'Acció Urbana i Rural, Pepe
Caballé, que també exerceix com a Coordinador Municipal d'Emergències, el
Cap de la Guàrdia Municipal, Isaac Gilabert, qui forma part del Consell
Assessor ,el tècnic de Premsa Seto Gallego, representant del Gabinet de
Premsa i Comunicació Municipal, Secretària i Administració.

L’Alcalde Royo ha destacat la importància de l'operatiu preventiu dut a terme
durant el temporal de la DANA, que va permetre minimitzar l'impacte al municipi.
Tot i això, ha afegit que: “Aquest és el moment adequat per planificar noves
actuacions i assegurar una resposta encara més eficaç i coordinada entre
tots els departaments de l'Ajuntament davant possibles emergències
futures”.
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La Guàrdia Municipal de l’Aldea col·labora en les 
tasques de seguretat a la zona zero de València

La Guàrdia Municipal de l’Aldea s’ha desplaçat fins a la Comunitat Valenciana
per oferir suport en tasques de seguretat a les zones afectades per la recent
DANA.

Dos membres de la Guàrdia Municipal
viatjaven fins a València, participant en
operacions per garantir la protecció i
seguretat de les zones afectades.
Aquesta actuació solidària reforça els
vincles de cooperació entre comunitats
en moments de necessitat i reflecteix
l’esperit de compromís i voluntariat del
municipi de l’Aldea.

L’Alcalde de l’Aldea, Xavier
Royo, va signar un decret
d’Alcaldia autoritzant la
mobilització de membres del cos
per col·laborar de manera
voluntària en les àrees més
afectades, contribuint així a la
seguretat i suport de la Comunitat
Valenciana en aquests moments
complicats.
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La Guàrdia Municipal de l’Aldea informa:

Què fer en cas d’avaria elèctrica

Notifiqueu la incidència trucant al telèfon 800 76 07 06 (servei d’avaries
d’Endesa).

És important que el màxim nombre d’usuaris possibles faci la reclamació, fer-ho
ajudarà a donar més prioritat a la resolució del problema per part de la companyia.

D’aquesta manera, a banda de guanyar en efectivitat, evitarem saturar el telèfon
de la Guàrdia Municipal, que ha d’estar disponible per a emergències.

Us agraïm la vostra comprensió i us preguem que seguiu aquesta recomanació.

Gràcies per la vostra col·laboració.
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L’Ajuntament de l’Aldea adquireix el primer 
vehicle elèctric destinat a la Guàrdia Municipal

Compromès amb la sostenibilitat i la protecció del medi ambient, l’Ajuntament de
l’Aldea ha iniciat la renovació de la seua flota de vehicles municipals amb la
incorporació de models 100% elèctrics. El primer vehicle d’aquesta transició ha
estat un SUV destinat al cos de la Guàrdia Municipal, en modalitat de rènting en
una clara aposta per la modernització i la responsabilitat ecològica.

Amb aquesta adquisició, el consistori no només contribueix a la reducció
d’emissions contaminants, sinó que també aconsegueix un important estalvi
econòmic.

L’Alcalde de l’Aldea, Xavier Royo, ha destacat la importància d’aquesta
iniciativa: “Seguint la línia del nostre govern, un dels eixos principals és la
sostenibilitat. Considerem que incorporar vehicles elèctrics a la flota
municipal és una acció imprescindible avui dia. No només promou la cura
del medi ambient, sinó que també genera un estalvi significatiu a les arques
municipals.”

La incorporació del vehicle elèctric a la Guàrdia Municipal permetrà reforçar la
seua capacitat operativa i, alhora, contribuirà a la millora de la qualitat de l’aire del
municipi, promovent un entorn més saludable per als seus habitants. Amb
aquesta acció, l’Ajuntament de l’Aldea referma el seu compromís amb un futur
més sostenible i eficient, marcant un punt d’inflexió en la gestió de recursos
municipals.
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L'Aldea celebra la Festa de la Sega de l'Arròs 
a la Finca de Ravanals

L’Aldea ha celebrat una multitudinària Festa de la Sega, un dels esdeveniments
més esperats. La jornada ha tingut lloc a la Finca de Ravanals, que una vegada
més ha estat l’escenari perfecte per acollir aquesta tradicional festivitat,

Els assistents han gaudit d'un espectacle on la tradició s’ha mesclat amb l'ambient
festiu. El fang, l’arròs i els segadors han estat els grans protagonistes,
acompanyats per balladors i cantadors de jotes, que van animar el nombrós públic
que es va congregar per viure l’experiència. Aquesta festa afavoreix les
Tradicionals Festes de l’Arròs, un homenatge als costums agrícoles de la zona,
que connecten amb les arrels de les Terres de l'Ebre.

La Festa de la Sega és una ocasió per recordar les tècniques tradicionals de
conreu de l'arròs, a més de ser un moment de germanor entre els habitants del
municipi i els nombrosos visitants que s'apropen per participar-hi. Un
esdeveniment per gaudir tota la família.

L’Aldea continua així apostant per mantenir vives les seues tradicions, alhora que
promou el turisme i la difusió del patrimoni agrícola de la zona.

Homenatge a Juan de la Cruz

Foto: Alcalde, Regidor de Tradicions, 
Regidoria de Turisme i Familiars de Juan de la Cruz
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Junts per l’Aldea – CM 

Endavant l’Aldea – ERC – AM 

Independents per l’Aldea – CP

El 2 de febrer es va celebrar la 3a Festa de la
Carxofa, contents que fos un èxit per dos motius.
Primer, perquè promou els productes locals i el
poble. Segon, perquè l’equip de govern, cinc anys
després, ha rectificat i ha après que allò que
criticaven com a "festetes" és una bona eina de
promoció econòmica. Això ens porta a preguntar-
nos: per què es va deixar perdre una marca
consolidada com "L’Aldea Horta del Delta"? Per
incompetència o perquè era un projecte de
l’anterior govern?

L’Aldea el 31/10/2024 (DANA) vam ser el municipi
de Catalunya amb els registres més alts de pluja.
En anteriors registres, es van sofrir afectacions
greus: inundacions i talls de les vies. Ara, les
accions executades van demostrar efectivitat,
reduint les afectacions. El drenatge de
l’Ajuntament, l’embornal al C/Prats, la canalització
de l’arrossera i les actuacions al Barranc dels
Pixadors han reduït inundacions.
Queda molta feina fer i treballem més accions al
C. Sant Genís i a la rotonda, entre altres.

¿Llibertat de expressió?
En un poble on sempre hem valorat la
transparència i el diàleg, sorprèn veure com la
revista InfoAldaia, que abans es publicava
trimestralment amb 25 pàgines, ara, amb 80
pàgines semestrals, dedica només un terç de
pàgina per grup municipal. 500 caràcters, inclosos
els espais, per parlar de les necessitats d'un
poble. ¿Aquest es el preu de la llibertat de
expressió? mentrestant, d’altres seccions creixen
exponencialment. Potser la democràcia també es
mesura en caràcters.
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L’Aldea commemora el dia Mundial del Turisme 

La nit de divendres 27 de setembre, la façana de l’Ajuntament de l’Aldea va lluir
il·luminada de color verd amb motiu del dia Mundial del Turisme.

Accedeix a tota la informació
Turística de l’Aldea



Informació d’interès

AJUNTAMENT DE L'ALDEA
977 450 012

CASAL JOVE / BIBLIOTECA
977 451 961

CORREUS L'ALDEA
977 451 623

BOMBERS AMPOSTA
977 703 678 / 977 705 058

ANTENA ALDAIA
977450 466

RENFE
902 240 202

AMBULÀNCIA L'ALDEA 061

DNI TORTOSA 11811

TELÈFONS D’INTERÈS
GUÀRDIA MUNICIPAL L'ALDEA
619 780 325 - 977 450 012 ext.1
C/ Pau Casals, 174-B

EMERGÈNCIES 112

MOSSOS D'ESQUADRA
977 923 120

GUÀRDIA CIVIL AMPOSTA
977 100 051

CAP L'ALDEA
977 451 213

SOREA
977 451 239
(dimarts i dijous de 10:00 a 13:00 h, Ajuntament)
934 953 540 / 900 405 070
Concertar hora prèvia atenció presencial.

SOREA (ATENCIÓ COMERCIAL)
902 250 070 tots els dies

SOREA 24H (AVARIES)
900 304 070

GEOLOCALITZACIÓ
QUÈ HEU DE FER PER ACTIVAR LA GEOLOCALITZACIÓ EN 

CAS D’EMERGÈNCIA?

Trucar a la Guàrdia Municipal, al telèfon 619 780 325

En cas de no poder contactar, trucar al 112

Identificar-vos amb el número de la masia que consta a la placa
(dades de sota)

NÚM.: 1443 NOM: MAS DE MERCEDES LA VERA

*Us hem posat aquesta informació com a exemple de la butlleta que rebreu als vostres habitatges
amb el vostre número de matrícula i nom d’habitatge, que haureu d’utilitzar en cas d’emergència.
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Farmàcies de Guàrdia

El nostre canal de
Telegram amb tota la
informació al moment
al teu mòbil

El nostre canal de
WhatsApp amb tota la
informació setmanal
al teu mòbil



www.infoaldaia.info 

www.laldea.cat

http://www.infoaldaia.info/
http://www.laldea.cat/
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